
 

 

地图题句式总结： 

1. A lies/is situated in/is located in/on/to the east of B. 

A 位于 B 的东面 

2.A covers an area of about….square meters/ hectares. 

A 的面积大概有。。。平方米/公顷 

A covers a small area in 1980. 

在 1980 年 A 的面积很小。 

3.A, which used to be located in…., is replaced by…. 

原本位于。。。的 A 由。。。取代 

4. next to/ adjacent to B, A remains unchanged throughout the period. 

毗邻 B 的 A 在这期间没变。 

5. It is clear/apparent/evident that the sharpest difference lies in… 

很明显，最大的不同在于。。。 

6. The map describes how a village/dock called … expanded/developed 

from … to… 

地图描述了一个叫。。。的小镇/码头 由。。。扩大到。。。 

7. A disappeared/vanished in 1990, when…. 

1990 年 A 消失了，在那时。。。 

掌握上面的地图题句式，碰到什么样的地图题都不怕啦！试一试下面这道题

吧！ 



 

 

9 月 20 日的雅思考试地图题是一道动态地图题，比较同一地点不同时间的变化

题。也是地图题最常考的类型，墨尔本文波雅思为大家找到一篇十分类似 9 月

20 日考题的地图题，陆文波老师原创高分答案，为你解析如何完成地图题！ 

 

5 分钟教你写出雅思写作高分地图题 

 

5 分钟教你写出雅思写作高分地图题 

第一段改写题目。 

第二段总体概述。 

第三段没有变化的部分。 
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第四段发生变化的部分。 

地图题就是这么简单！你学会了吗？ 

The map describes how a village named Strokeford developed from 1930 to 

2010. 

It is clear that the sharpest difference is that large stretches of farmland in 

1930 were replaced by houses in 2010. It is also evident that the Gardens in 

1930 disappeared and a retirement home was erected in that place. 

River Stoke which lies to the east of the village and the Bridge, which is 

located to the north of the village, remained the same throughout the four 

score years. A road which cuts through the village and which is connected to 

the bridge is another facility which remained largely unchanged. 

Two shops, one big and another small, situated along the road vanished and 

instead some new homes were built along a newly-built side road. The 

primary school expanded, with two large houses lying by its side. The 

retirement home in 2010 was on the original site of the gardens. 

  

地图描述了一个叫 Strokeford 的村庄从 1930 年到 2010 年的发展。 

地图很清晰的显示了最大的变化是 1930 年的大片农田变成了 2010 年的住宅。

同样明显变化是 1930 年的花园在 2010 年变成了疗养院。 

位于村庄东面的 stoke 河和位于村庄北面的大桥在 80 年间都没有变化。贯穿小

镇的公路，与桥相连，是另一个仍然没有变化的设施。 

之前在路边的一大一小两个商店消失了，取代它们的是一些新的住宅，沿着新

建小路建成。小学面积扩大了，边上建起了两间大教室。2010 年公园原址建起

了一个养老院。 

 


